

# TREN CAPSULE

Traxenamic Acid (250 mg)

## Apakah yang ada pada risalah ini

1. Apakah kegunaan TREN CAPSULE
2. Bagaimana TREN CAPSULE berfungsi.
3. Sebelum menggunakan TREN CAPSULE.
4. Cara menggunakan TREN CAPSULE
5. Semasa menggunakan TREN CAPSULE
6. Kesan-kesan sampingan
7. Cara penyimpanan dan pelupusan TREN CAPSULE
8. Maklumat lanjut
9. Pengilang dan Pemegang Pendaftaran Produk
10. Tarikh kemaskini RiMUP

**Apakah kegunaan TREN CAPSULE**  
TREN CAPSULE digunakan untuk merawat atau mencegah pendarahan yang serius.

## Bagaimana TREN CAPSULE berfungsi

TREN CAPSULE mengandungi bahan aktif yang dipanggil Tranexamic acid. Traxenamic acid adalah ubat antifibrinolitik yang dapat mengawal keseimbangan antara pembekuan darah dan pendarahan.

## Sebelum Mengambil TREN CAPSULE

### Bila tidak boleh mengambil

Jangan mengambil TREN CAPSULE jika anda alergic terhadap bahan dalam TREN CAPSULE. Ia juga tidak sesuai digunakan untuk wanita hamil atau menyusui. Pesakit yang mempunyai risiko atau sejarah trombosis, seperti strok, serangan jantung dan trombosis urat kaki haruslah membincang dengan doktor atau ahli farmasi sebelum mengguna TREN CAPSULE.

### Sebelum mula mengambil

Beritahu doktor jika anda alah terhadap sebarang ubat ataupun mempunyai sebarang masalah kesihatan (contohnya masalah buah pinggang atau penyakit trombosis)

### Jika mengambil ubat-ubat lain

Mendapatkan nasihat daripada doktor atau ahli farmasi jika anda ingin menggunakan TREN CAPSULE bersama-sama dengan ubat-ubatan lain, seperti pil perancang, dan ubat yang mempunyai kompleks Faktor IX. Selain itu, anda juga perlu memberitahu

mereka tentang semua ubat yang anda ambil, termasuklah ubat tanpa preskripsi.

## Cara menggunakan TREN CAPSULE

### Berapa banyak harus diambil

Dos biasa adalah 4 hingga 6 kapsul, dua hingga tiga kali sehari.

### Bila perlu diambil

TREN CAPSULE perlu diambil mengikut nasihat doktor atau ahli farmasi.

### Berapa lama perlu diambil

TREN CAPSULE perlu diambil mengikut arahan doktor anda.

### Jika terlupa mengambil

Jika anda terlupa satu dos dan anda mengambil ubat ini secara berterusan, ambil dos itu secepat mungkin. Jika mendekati masa pengambilan dos yang kedua, jangan mengambil dos yang berganda untuk menggantikan dos yang terlupa, kecuali dinasihati oleh doktor. Jangan mengambil dua dos pada masa yang sama.

### Jika mengambil berlebihan (terlebih dos)

Dapatkan rawatan perubatan daripada doktor dengan segera. Tanda-tanda kelebihan dos adalah loya, muntah-muntah dan hipotensi ortostatik (tekanan darah rendah postural yang terjadi apabila terdapat perubahan pergerakan secara tiba-tiba).

## Semasa menggunakan TREN CAPSULE

### Perkara yang perlu dilakukan

Ambil ubat ini mengikut arahan doktor anda.

### Perkara yang tidak boleh dilakukan

Jangan mula mengambil ubat ini atau mengubah dos yang sedang diambil tanpa arahan doktor. Jangan memberi ubat ini kepada orang lain walaupun simptom mereka serupa dengan anda.

### Perkara yang perlu diberi perhatian

Jika ada mengambil ubat-ubatan selain daripada TREN CAPSULE sila beritahu doktor atau ahli farmasi. Sekiranya anda mengalami gangguan penglihatan warna semasa mengambil ubat ini, hentikan pengambilannya dan rujuk kepada doktor anda serta-merta.

## Kesan-kesan sampingan

Kesan-kesan sampingan kerap TREN CAPSULE adalah tiada selera makan, hipnosis (keadaan separa sedar), *pruritis* (gatal-gatal), *erythema* (kulit kemerahan), ruam kulit, dan pedih ulu hati. Gangguan gastrousus (seperti loya, muntah, cirit-birit) juga boleh berlaku.

Anda boleh melaporkan sebarang kesan sampingan atau kesan advers ubat kepada Pusat Pemantauan Kesan Advers Ubat Kebangsaan melalui No. Tel: 03-78835550 atau laman web [portal.bpfk.gov.my](http://portal.bpfk.gov.my) (*Consumers*→ *Reporting*).

## Cara penyimpanan dan pelupusan

### Penyimpanan

Simpan di bawah suhu 30°C, elakkan daripada terdedah kepada cahaya dan keadaan lembap.

### Pelupusan

Lupuskan ubat ini jika anda tidak lagi mengambil ubat ini atau ubat ini telah luput tarikh. Sila bertanya kepada doktor anda bagaimana untuk melupuskan ubat yang tidak diperlukan.

## Maklumat lanjut

### Rupa dan warna produk

Kapsul keras dengan penutup berwarna oren dan badan berwarna kuning, mengandungi serbuk berwarna putih.

### Bahan-bahan kandungan

#### Bahan aktif-

Traxenamic acid

#### Bahan-bahan tidak aktif-

Lactose

Talc

Aerosil

Magnesium Stearate.

### Nombor MAL

MAL 19991436AZ

## Pengilang & Pemegang Pendaftaran Produk

Y.S.P Industries (M) Sdn. Bhd.

Lot 3,5 & 7, Jalan P/7, Section 13, Kawasan Perindustrian Bandar Baru Bangi, 43000 Kajang, Selangor Darul Ehsan Malaysia.

## Tarikh kemaskini RiMUP :

28 Oktober 2015

## Nombor Siri:

BPFK(R4/1)070715/00178